

Conditionals (1st, 2nd and 3rd)

Fill the gaps and put a comma where necessary

- 1) If I had known that you were in hospital I _____ (visit) you.
- 2) Should you require anything else please _____ (ring) the bell.
- 3) You would have seen my garden at its best if you _____ (be) here last week.
- 4) I shouldn't have believed it if I _____ (not see) it with my own eyes.
- 5) I'd climb over the wall if there _____ (not be) so much broken glass on top of it.
- 6) You wouldn't have so much trouble with your car if you _____ (have) it serviced regularly.
- 7) She won't open the door unless she _____ (know) who it is.
- 8) If you _____ (change) your job would it affect your pension?
- 9) If you _____ (paint) the walls white the room would be much brighter.
- 10) If you _____ (arrive) ten minutes earlier you would have got a seat.
- 11) If you knew you had only 6 weeks to live how _____ (you spend) those?

Translate

- 1) Wenn ich Prinzessin wäre, würde ich nicht zur Schule gehen.
- 2) Falls ich heute einkaufen gehe, kaufe ich viel Schokolade.
- 3) Du bist vielleicht nicht gut bei schnellen Entscheidungen. Aber wäre es nicht ein Vorteil, wenn du schneller wärst?
- 4) Ich könnte eventuell Englischlehrerin werden. Dann könnte ich immer Englisch sprechen.
- 5) Sobald wir aufwachen, beginnen unsere Träume weg zu schmelzen.
- 6) Wenn ich nicht so müde wäre, würde ich ein bisschen im Garten arbeiten.
- 7) An deiner Stelle würde ich nicht mit dem Wagen fahren.
- 8) Wenn wir zwei Schlüssel hätten, könntest du auch einen haben.
- 9) Wir hätten wahrscheinlich weniger Ärger gehabt, wenn wir das teurere Modell gekauft hätten.
- 10) Das Spiel hätte mehr Spass gemacht, wenn es nicht die ganze Zeit geregnet hätte.
- 11) Wenn wir zu Hause geblieben wären, hätten wir viel Zeit und Benzin gespart.
- 12) Wenn wir den früheren Zug erwischt hätten, wären wir pünktlich angekommen.